
PROTOKÓŁ Nr LI/2018

z LII Sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 18 października 2018 r. od godziny 1300 do 1518  w sali nr 9 Urzędu

Miejskiego w Wyrzysku

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska, 

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Anna Kubich - inspektor ds. ochrony środowiska,

Rafał Głyżewski -  podinspektor ds. promocji i rozwoju gminy,

Wiesław Nowicki – kierownik Ref. IRiGK,

Adam Smełsz – inspektor ds. informatyki,

Daria Stranz – Kierownik Ref. GNRiL.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

Magdalena Strzałkowska – Dyrektor SAP w Wyrzysku,

Magdalena Smełsz – Dyrektor MGOK w Wyrzysku,

Beata Borowczak – Kierownik OSiR w Wyrzysku,

Andrzej Chałabiś – Dyrektor SAM w Wyrzysku,

 Edward Gaitkowski – Prezes PWiK Sp. z o.o. w Wyrzysku,

Hanna Łapacz – Kierownik MGOPS w Wyrzysku,

Anna Rzyduch – Komendant Straży Miejskiej w Wyrzysku.

Inni goście:

Marcin Porzucek – Poseł RP,

Stanisław Wełniak – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Pile,

Mirosława Rutkowska – Krupka – Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego,

Piotr Holc – Prezes Towarzystwa Przyjaciół Wyrzyska,

Marcin Towalewski – Komendant  Posterunku Policji w Wyrzysku,
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Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

Przewodniczący Zarządu Osiedli  w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.  

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Wybór sekretarza obrad.

4. Przedstawienie porządku sesji.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej.

7. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

 1) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,

2) opłaty targowej,

3) wprowadzenia opłaty od posiadania psów, ustalenia wysokości i sposobu jej poboru,

4) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2018 r.,

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na

lata 2018 – 2030,

6)  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  zakładu  budżetowego  Samorządowej

Administracji Mieszkaniowej w Wyrzysku na 2019 rok,

7) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie bezprzetargowym, na czas

nieoznaczony, z dotychczasowym najemcą nieruchomości,

8) uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy

Wyrzysk na lata 2018 – 2023,

9) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego przekazania Gminie Piła zadania

publicznego  w  zakresie  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  i  zapewnienia  opieki

bezdomnym zwierzętom oraz ich wyłapywanie,

10)  zasad  i  trybu  postępowania  przy  udzielaniu  dotacji  z  budżetu  Gminy  Wyrzysk  na

realizację  zadań  polegających  na  wymianie  źródeł  ciepła  na  proekologiczne  urządzenia

grzewcze,

11) zaopiniowania skargi na działania Burmistrza Wyrzyska.
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9. Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  za  rok  szkolny  2017/2018,  w  tym

o wynikach sprawdzianów i egzaminów w szkołach podstawowych prowadzonych przez

Gminę Wyrzysk.

10. Informacja  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

11. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych w okresie międzysesyjnym interpelacjach

oraz odpowiedziach na te interpelacje.

12. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

13. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.                                               

14.  Wolne głosy i wnioski.

15. Wyniki analizy oświadczeń majątkowych za rok 2017:

1) informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach przez: zastępcę burmistrza, skarbnika

gminy,  sekretarza,  kierowników  jednostek  organizacyjnych  gminy,  osoby  zarządzające

gminnymi  osobami  prawnymi  oraz  osoby  wydające  decyzje  administracyjne  w  imieniu

burmistrza;

2) informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyrzysku dot. oświadczeń majątkowych

radnych;

3)  informacja  Wojewody  Wielkopolskiego  dot.  złożonych  oświadczeń  przez  Burmistrza

i Przewodniczącego Rady;

4)  informacja  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego  w  Pile,  Złotowie  i  Nakle  n/Not.  Dot.

oświadczeń  majątkowych  za  2017 rok  złożonych Burmistrzowi  oraz  Przewodniczącemu

Rady – część niejawna sesji zgodnie z § 28 Statutu Gminy Wyrzysk, w związku z art. 294

§ 4 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa (Dz. U. z 2018 r., poz. 800)

16. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad. 1 Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej  w Wyrzysku –

Pan Stefan Rymer. Przewodniczący Rady bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości. 

Ad. 2 Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło  15

radnych, tj. 100 % ustawowego składu organu (na 15 radnych).

Ad. 3 Obowiązki sekretarza obrad zgodnie z zasadą wg kolejności alfabetycznej objął radna, Pani

Ewa Michałek.
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Ad. 4 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  poszczególne  punkty  porządku  obrad  i  następnie  zapytał,

czy  do przesłanego porządku obrad są uwagi bądź propozycje zmian?

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  w  związku  z  tym,

iż na posiedzeniach Komisji radni zaakceptowali propozycję Burmistrza, aby nie podnosić stawek

opłaty targowej, prosi o zdjęcie z porządku obrad w głównym punkcie 8 podpunktu 2. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wycofaniem z porządku

obrad projektu uchwały:

1) projektu uchwały w sprawie opłaty targowej;

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie,  przy 15 głosach ,,za” wycofała ww. projekt uchwały

z porządku obrad.   

Następnie Przewodniczący Rady dodał,  że w związku z tym podpunkt 3 otrzyma numerację 2,

podpunkt 4 otrzyma numerację 3, podpunkt 5 otrzyma numerację 4, podpunkt 6 otrzyma numerację

5,  podpunkt  7  otrzyma  numerację  6,  podpunkt  8  otrzyma  numerację  7,  podpunkt  9  otrzyma

numerację 8, podpunkt 10 otrzyma numerację 9, podpunkt 11 otrzyma numerację 10. 

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo dostępny był do wglądu w biurze

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem możliwość  zapoznania  się  z  jego  treścią.  W związku

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W wyniku głosowania w obecności 15 radnych, Rada przyjęła 15 głosami „za” protokół z LI sesji

Rady Miejskiej w Wyrzysku, która odbyła się 27 września 2018 roku.

Ad. 6 Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady poinformował,  że  informacje  zostały  przekazane,  a  następnie  otworzył

dyskusję.

Radny  Roman  Łuka  powiedział,  iż  dokładnie  przeczytał  sprawozdanie.  Z  przykrością  musi

stwierdzić,  że  nie  dotarła  do  niego  żadna  informacja  na  temat  tego  co  widział  w  okresie

międzysesyjnym,  ponieważ  co  najmniej  dwa  razy  widywał  Panią  Burmistrz  w Wyrzysku  przy
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stawie  i  przy  ul.  Aleje,  gdzie  obserwowała  stojący  w  tym  miejscu  kamień.  Następnie  dodał,

że mieszkańców bardzo interesuje ten kamień. 

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  bardzo  często  jest  w  różnych

częściach  Wyrzyska  każdego  dnia.  Kamień  był  elementem  do  zamocowania  dwóch  tablic,

które na tym kamieniu już się znajdują. Jedna tablica granitowa mówi o historii miasta i jest na niej

wyryty herb. Druga tablica z drugiej strony kamienia przedstawia mapę gminy z zaznaczonymi na

niej miejscami sołectw i miasta. Miejsce to tzw. strefa ciszy. W związku z tym siedząc na ławeczce

można poczytać sobie o początkach miasta i o tym co w tym mieście na przełomie dziejów się

zdarzyło.  Następnie  dodała,  że  rozpoczęto  realizację  zadania  budowy ścieżek oraz doposażenie

infrastruktury na terenie za stawem oraz bulwarów Wyrzyskich z plażą miejską. 

Sprawozdanie  Burmistrza  Wyrzyska  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym oraz informacja

z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku podjętych na LI sesji stanowi załącznik nr 4.

Ad. 7 Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

Marcin Porzucek – Poseł na Sejm RP powiedział, że pamięta początki tej kadencji, ponieważ przez

rok byli wspólnie radnymi,  on jako radny sejmiku województwa Wielkopolskiego i wtedy miał

możliwość co miesiąc bądź co dwa przyjeżdżać na sesje Rady Miejskiej w Wyrzysku. Niestety od

2015 r.  obowiązki  parlamentarne  utrudniają  mu przyjazdy,  natomiast  przy innych okazjach  jest

częściej.  Postanowił,  że  odwiedzi  radnych Rady Miejskiej  w Wyrzysku na ostatniej  sesji  przed

wyborami.  Wiele  rzeczy  udało  się  wspólnie  zrobić,  wspólnie  ponad  podziałami  politycznymi,

ponieważ uważa, że politykę można prowadzić w Warszawie w sejmie gdzie wymieniane są opinie

i poglądy. Na poziomie powiatowym, gminnym warto współpracować ponad podziałami. Cieszy

się, że z całym samorządem, z Wysoką Radą,  Panią Burmistrz i z Zastępcą Burmistrza udało się

taką  współpracę  nawiązać  z  wielką  korzyścią  dla  gminy  Wyrzysk.  Pan  Marcin  Porzucek

powiedział, że życzy wszystkim tym, którzy kandydują w wyborach samorządowych, aby osiągnęli

zamierzone cele, choć czasem jest to niemożliwe. Dodał, iż życzy wszystkim, aby walka była fair

i  aby z nową Radą niezależnie od tego jak będzie wyglądała będzie można współpracować tak

dobrze współpracowało mu się z obecną Radą. 

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  dziękuje  Panu  Posłowi  za  ciepłe  słowa  skierowane  pod

adresem tej Rady oraz za współpracę. Następnie dodał, że uważa, że kolejna Rada będzie robiła

wszystko ku zaspokojeniu potrzeb mieszkańców bo taki jest sens działania Rady na tym szczeblu. 

Mirosława Rutkowska – Krupka – Wiceprzewodnicząca Sejmiki Województwa Wielkopolskiego

powiedziała,  że sięga  wstecz prawie  cztery lata  gdy przyjechała po raz  pierwszy do Wyrzyska
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i  usłyszała o wszystkich wyzwaniach. Samorządowcy mają ogromne wyzwania,  które wynikają

z słuchania ludzi  i  rozmawiania z nimi i  z  tego wynika cały program, który po drodze należy

zrealizować. Następnie dodała,  że spinano się bardzo, radni wspierając Panią Burmistrz,  sołtysi

i  firmy,  które  współpracują  z  gminą  oraz  samorząd  województwa  Wielkopolskiego.

Pani M. Rutkowska – Krupka powiedziała, że bardzo sobie ceni cztery lata, które była z radnymi

Rady Miejskiej.  Do  gminy Wyrzysk  z  budżetu  samorządu  i  środków unijnych  spłynęło  ponad

1.000.000,00 zł na drobne rzeczy m.in. drogi dojazdowe do pól, dofinansowania żywności, osób

starszych, szatnia na medal i innych. Najważniejsze co zostało dokonane to droga przez Wyrzysk

w kierunku Gołańczy. Droga Wyrzysk – Osiek jest po przetargu skutecznym, pierwszy etap nie był

skuteczny, ponieważ wykonawcy żądali zdecydowanie więcej niż było w budżecie zaplanowane.

W  terminie  między  25-27  października  będzie  podpisanie  umowy  z  wykonawcą.  Podpisanie

umowy będzie skutkowało wykonaniem robót. Pani Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa

Wielkopolskiego powiedziała, że bardzo ceni sobie współpracę, którą mogła realizować z Panią

Burmistrz Bogusławą Jagodzińską oraz z Przewodniczącym Rady Stefanem Rymerem. Następnie

dodała, że myśli,  że wszyscy stanowią całość jako Rada, jako gospodarze miasta, urząd miasta,

pracownicy tworzą doskonały zespół. Wszystkie efekty, o których napisane jest w sprawozdaniu

mogły być zrealizowane. Nic nie dzieje się w pojedynkę. Do każdej pracy potrzebny jest zespół

mądrych ludzi, którzy potrafią wytyczyć kierunek, a potem cały zespół ludzi, który to realizuje,

a  takie  wsparcie  Pani  Burmistrz  miała.  Serdecznie  pogratulowała  tego  co  zrobiła  ze  swoimi

najbliższymi,  z  Zastępcą,  z  Panią  Sekretarz  oraz  Panią  Skarbnik.  Samorząd  jest  to  bardzo

odpowiedzialna praca, często nie doceniana. Tym, którzy podjęli wyzwanie kandydowania życzy

powodzenia  i  wygranej  oraz  tworzenia  dobrego  zespołu  w  przyszłej  kadencji.  Następnie

powiedziała,  że to co mówi przekłada z góry,  czyli  od Pana Marszałka Marka Woźniaka,  Pana

Wicemarszałka  Wojciecha  Jankowiaka  oraz  Pana  Krzysztofa  Grabowskiego  i  całego  Zarządu

Województwa Wielkopolskiego łącznie z samorządowcami. 

Przewodniczący  Rady,  Stefan  Rymer  powiedział,  że  serdecznie  dziękuje  za  ciepłe  słowa  pod

adresem Rady oraz  Pani  Burmistrz.  Następnie  powiedział,  że  będzie  wyrazicielem całej  Rady

składając podziękowania za to wszystko co Pani Mirosława Rutkowska - Krupka zrobiła dla gminy

w zakresie pozyskania środków na poziomie wojewódzkim jak i również za wspaniałą informację

dotyczącą  rozstrzygnięcia  przetargu  na  realizację  dalszego  odcinka  drogi  wojewódzkiej

z Wyrzyska do Osieka.  

Stanisław Wełniak –  Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Pile powiedział, że również chciałby

podziękować Pani Burmistrz i radnym za cztery lata współpracy Rady Powiatu z Radą Gminy. Nie

wszystkie rzeczy udało się zrealizować tak jak radni by sobie tego życzyli. Pan Stanisław Wełniak

6



powiedział, że dziękuje za to, że byli dla niego wyrozumiali, że nie zawsze wszystko udało mu się

załatwić. Starał się być na każdej sesji. Życzy wszystkim wyboru do następnej kadencji. 

Przewodniczący  Rady,  Stefan  Rymer  powiedział,  że  dziękuje  za  to  co  próbował  zrobić  dla

mieszkańców gminy ale również mieszkańców powiatu ponieważ to się zazębia. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała: „Szanowni państwo chciałabym jako,

że jest to ostatnia sesja przed wyborami  bardzo serdecznie podziękować naszym gościom. Pan

Poseł  pozwoli,  że  uchybię  precedencji  i  zacznę  od  kobiety.  Chciałabym  bardzo  serdecznie

podziękować Pani Wiceprzewodniczącej za to, że była z nami prawie na każdej sesji i interesowała

się  naszymi  problemami  i  dzieliła  się  swoimi.  Jednocześnie  wspólnie  z  nami  cieszyła

z  odniesionych sukcesów. Wiele zawdzięczamy Pani  w trosce o naszą gminę.  Kiedy będziemy

jechali drogą wojewódzką na pewno będziemy pamiętać o Pani i o Panu pośle, ponieważ początki

również  należały  do  Pana  Posła,  który  próbował  tak  jak  mógł  wpłynąć  na  wszystkich,  aby tę

inwestycję w budżecie województwa umieścić. Bardzo dziękuję. Osobiście, Mireczko zawsze byłaś

dla mnie wzorem. Jesteś i mam  nadzieję, że będziesz długo nam służyła bo również życzymy

Ci powodzenia w tych wyborach. Podziękowania na ręce pani Mirosławy Rutkowskiej – Krupka

składamy – serdecznie dziękujemy za Pani wzorową współpracę z wyrzyskim samorządem dzięki

której udało się zrealizować wiele ważnych zadań. Pani praca i działania przyczyniły się w znaczny

sposób do poprawy jakości życia mieszkańców gminy Wyrzysk za co kierujemy najszczersze słowa

uznania.  Życzymy  Pani  zdrowia,  wszelkiej  pomyślności  w  życiu  osobistym   i  dalszej

satysfakcjonującej pracy na rzecz społeczeństwa.”

Mirosława Rutkowska – Krupka  powiedziała: „Czuje się zażenowana choć kwiaty bardzo lubię.

Każda kobieta  lubi  dostawać kwiaty.  Ja jak się  podejmuje zadań to  podchodzę do nich bardzo

poważnie. Jeśli nie mam podchodzić poważnie to się nie podejmuje zadań. Z Państwem znalazłam

wspólny język, z wszystkimi właściwie w całej  gminie Wyrzysk. Ten kwiat niech będzie także

podziękowaniem dla was i dla waszej ciężkiej pracy.”

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała: „Panie Pośle, a teraz słowo do Pana.

Rzeczywiście tak jest, że wspólnie możemy zrobić wiele. Nasza praca była i jest tego przykładem.

Ja, bardzo dziękuję za to, że zawsze odbierał Pan mój telefon. Nawet wtedy gdy wsiadał Pan do

samolotu. I bardzo dziękuję za to, że kiedy dzwoniłam, a Pan nie odbierał to Pan oddzwaniał. Było

to dla mnie bardzo budujące bo to oznaczało, że Pan lubi naszą gminę. A dla mnie było takim

sygnałem, że jak Pan lubi naszą gminę to będzie Pan dla niej działał. Za to co Pan zrobił dla naszej

społeczności  bardzo  dziękuję.  Szczególnie  dziękuję  za  te  działania  na  rzecz  naszej  drogi

wojewódzkiej,  a  za  ostatnie  błyskawiczne  zadanie  ulicy  XXX-lecia  tym  bardziej.  Życzymy
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sukcesów,  dalszej  pracy  i  życzymy  tego,  żeby  się  udały  wszystkie  plany,  te  zawodowe,

samorządowe i osobiste.”

Marcin Porzucek – Poseł na Sejm powiedział: „Szanowni Państwo ja już występowałem więc nie

będę powtarzał tego co mówiłem. Państwo pewnie wiecie kandyduję na Prezydenta miasta Piły.

Kilka tygodni temu podczas otwarcia ulicy XXX-lecia Pani Burmistrz życzyła mi, żebym nie został

Prezydentem, a pozostał Posłem. Nie będę mówił jakie są życzenia moje. Bardzo dziękuję za te

cztery  lata  współpracy,  mam nadzieję,  że  z  wieloma  z  państwa  zobaczymy się  już  niebawem

w różnych okolicznościach.”  

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała: „Ja tylko dodam, że to nie było tak jak

Pan Poseł mówi. Ja mu życzę jak najlepiej ale bardziej przydatny dla gminy będzie, jak będzie

tam.”

Marcin  Porzucek  –  Poseł  na  sejm  RP powiedział,  że  o  godz.  15:00  w  Pile  jest  debata,

na którą przyjeżdża Wiceminister Spraw Wewnętrznych Pan Paweł Szefernaker, który w pewnym

zakresie realizuje projekty drogowe, a drogi jest to ważna sprawa. Pan Marcin Porzucek powiedział,

że z gminy Wyrzysk  są kolejne postulaty więc w miarę możliwości będą starali się pomagać. 

Bogusława Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała:  „Bardzo dziękuję  również  radnym

powiatowym.  Dzisiaj  jest  z  nami  Stanisław.  Stanisławie  Tobie  bardzo dziękuję  za  to,  że  byłeś

obecny  na  każdej  sesji  i  że  starałeś  się  słuchać  o  czym  mówimy  i  próbowałeś  rozwiązywać

problemy na szczeblu powiatowym. Mamy nadzieję, że będziemy mogli nadal pracować na rzecz

tej  społeczności  i  życzę  Tobie,  bo  wiem,  że  startujesz  w  wyborach  wszystkiego,  wszystkiego

dobrego, powodzenia  w życiu zawodowym, społecznym i osobistym.”

Ad. 8 Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,

Przewodniczący Rady powiedział,  że  projekt  uchwały był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  na  temat

określenia stawek podatku od nieruchomości od gruntów związanych z prowadzeniem działalności

gospodarczej, bez względu na sposób kwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków od 1 m²

powierzchni użytkowej.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

zaproponowano stawkę w wysokości 0,79 zł.  W wyniku głosowania Komisja Spraw Społecznych

i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa

i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja
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Rewizyjna  głosowała następująco: 2  członków komisji  głosowało  „za”  oraz 1 członek komisji

„wstrzymał się” od głosu.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma inne propozycje co do ww. stawki?

Propozycji nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad powyższą stawką. 

W  wyniku  głosowania  za  stawką  0,80  zł  Rada  Miejska  w  obecności  14  radnych  przyjęła

zaproponowaną stawkę, przy 13 głosach „za” oraz 1 głosie ,,przeciwnym”. 

Kolejne opinie dotyczyły stawki podatku od gruntów pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub

wodami powierzchniowymi płynącymi, jezior i zbiorników sztucznych od 1 ha powierzchni. 

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

zaproponowano stawkę w wysokości 4,70 zł.  W wyniku głosowania Komisja Spraw Społecznych

i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa

i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja

Rewizyjna  głosowała następująco: 2  członków komisji  głosowało  „za”  oraz 1 członek komisji

„wstrzymał się” od głosu.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma inne propozycje co do ww. stawki?

Propozycji nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad powyższą stawką. 

W  wyniku  głosowania  za  stawką  0,80  zł  Rada  Miejska  w  obecności  14  radnych  przyjęła

zaproponowaną stawkę, przy 13 głosach „za” oraz 1 głosie ,,przeciwnym”. 

Następne przedstawione opinie dotyczyły stawki podatku od budowli pozostałych, w tym zajętych

na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku

publicznego od 1 m² powierzchni użytkowej.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

zaproponowano stawkę w wysokości 0,30 zł.  W wyniku głosowania Komisja Spraw Społecznych

i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa

i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja

Rewizyjna  głosowała następująco: 2  członków komisji  głosowało  „za”  oraz 1 członek komisji

„wstrzymał się” od głosu.
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Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma inne propozycje co do ww. stawki?

Propozycji nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad powyższą stawką. 

W  wyniku  głosowania  za  stawką  0,30  zł  Rada  Miejska  w  obecności  14  radnych  przyjęła

zaproponowaną stawkę, przy 13 głosach „za” oraz 1 głosie ,,wstrzymującym”.

Kolejne opinie dotyczyły stawki podatku od gruntów zajętych pod obszar rewitalizacji. 

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

zaproponowano stawkę w wysokości 3,09 zł.  W wyniku głosowania Komisja Spraw Społecznych

i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa

i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja

Rewizyjna  głosowała następująco: 2  członków komisji  głosowało  „za”  oraz 1 członek komisji

„wstrzymał się” od głosu.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma inne propozycje co do ww. stawki?

Propozycji nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad powyższą stawką. 

W  wyniku  głosowania  za  stawką  3,09  zł  Rada  Miejska  w  obecności  14  radnych  przyjęła

zaproponowaną stawkę, przy 13 głosach „za” oraz 1 głosie ,,wstrzymującym”.

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do stawki podatku od nieruchomości od budynków lub

ich części mieszkalnych od 1 m².

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

zaproponowano stawkę w wysokości 0,77 zł.  W wyniku głosowania Komisja Spraw Społecznych

i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa

i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja

Rewizyjna  głosowała następująco: 2  członków komisji  głosowało  „za”  oraz 1 członek komisji

„wstrzymał się” od głosu.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma inne propozycje co do ww. stawki?

Propozycji nie zgłoszono.
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W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad powyższą stawką. 

W  wyniku  głosowania  za  stawką  0,77  zł  Rada  Miejska  w  obecności  14  radnych  przyjęła

zaproponowaną stawkę, przy 14 głosach „za”.

Kolejne opinie dotyczyły stawki podatku związanego z prowadzeniem działalności gospodarczej

oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej

od 1 m² powierzchni użytkowej.  

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

zaproponowano stawkę w wysokości 20,24 zł.  W wyniku głosowania Komisja Spraw Społecznych

i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa

i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja

Rewizyjna  głosowała następująco: 2  członków komisji  głosowało  „za”  oraz 1 członek komisji

„wstrzymał się” od głosu.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma inne propozycje co do ww. stawki?

Propozycji nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad powyższą stawką. 

W  wyniku  głosowania  za  stawką  20,24  zł  Rada  Miejska  w  obecności  14  radnych  przyjęła

zaproponowaną stawkę, przy 13 głosach „za” oraz 1 głosie „wstrzymującym”.

Jako kolejne zostały przedstawione opinie Komisji dotyczącej stawki podatku od budynków lub ich

części  zajętych  na  prowadzenie  działalności  gospodarczej  w  zakresie  obrotu  kwalifikowanym

materiałem siewnym od 1 m² powierzchni użytkowej.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

zaproponowano stawkę w wysokości 10,96 zł.  W wyniku głosowania Komisja Spraw Społecznych

i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa

i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja

Rewizyjna  głosowała następująco: 2  członków komisji  głosowało  „za”  oraz 1 członek komisji

„wstrzymał się” od głosu.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma inne propozycje co do ww. stawki?

Propozycji nie zgłoszono.
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W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad powyższą stawką. 

W  wyniku  głosowania  za  stawką  10,96  zł  Rada  Miejska  w  obecności  14  radnych  przyjęła

zaproponowaną stawkę, przy 14 głosach „za”.

Następne opinie dotyczyły stawki podatku od budynków lub ich części związanych z udzielaniem

świadczeń zdrowotnych od 1 m² powierzchni użytkowej.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

zaproponowano stawkę w wysokości 4,78 zł.  W wyniku głosowania Komisja Spraw Społecznych

i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa

i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja

Rewizyjna  głosowała następująco: 2  członków komisji  głosowało  „za”  oraz 1 członek komisji

„wstrzymał się” od głosu.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma inne propozycje co do ww. stawki?

Propozycji nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad powyższą stawką. 

W  wyniku  głosowania  za  stawką  10,96  zł  Rada  Miejska  w  obecności  14  radnych  przyjęła

zaproponowaną stawkę, przy 13 głosach „za” oraz 1 „wstrzymującym”.

Kolejne opinie dotyczyły stawki podatku od budynków lub ich części pozostałych, w tym zajętych

na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku

publicznego od 1 m² powierzchni użytkowej.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

zaproponowano stawkę w wysokości 5,56 zł.  W wyniku głosowania Komisja Spraw Społecznych

i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa

i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja

Rewizyjna  głosowała następująco: 2  członków komisji  głosowało  „za”  oraz 1 członek komisji

„wstrzymał się” od głosu.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma inne propozycje co do ww. stawki?

Propozycji nie zgłoszono.
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W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad powyższą stawką. 

W  wyniku  głosowania  za  stawką  5,56  zł  Rada  Miejska  w  obecności  14  radnych  przyjęła

zaproponowaną stawkę, przy 14 głosach „za”.

O godz. 14:00 na salę obrad przybył radny Piotr Kuna.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  poprosił  o  przedstawienie  opinii

dotyczących  podatku  od  nieruchomości  od  budowli  lub  ich  części  związanych  ze  zbiorowym

zaopatrzeniem w wodę i zbiorowym odprowadzaniem ścieków.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

zaproponowano stawkę w wysokości 0,50%.  W wyniku głosowania Komisja Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa, Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Rolnictwa i Ochrony

Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały.  Natomiast  Komisja

Rewizyjna  głosowała następująco: 2  członków komisji  głosowało  „za”  oraz 1 członek komisji

„wstrzymał się” od głosu.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma inne propozycje co do ww. stawki?

Propozycji nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad powyższą stawką. 

W  wyniku  głosowania  za  stawką  0,50%.  Rada  Miejska  w  obecności  15  radnych  przyjęła

zaproponowaną stawkę, przy 15 głosach „za”.

Kolejne opinie dotyczyły stawki podatku od budowli pozostałych.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

zaproponowano stawkę w wysokości 2%.   W wyniku głosowania Komisja Spraw Społecznych i

Bezpieczeństwa, Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Rolnictwa i Ochrony

Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały.  Natomiast  Komisja

Rewizyjna  głosowała następująco: 2  członków komisji  głosowało  „za”  oraz 1 członek komisji

„wstrzymał się” od głosu.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma inne propozycje co do ww. stawki?

Propozycji nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad powyższą stawką. 
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W  wyniku  głosowania  za  stawką  2%.  Rada  Miejska  w  obecności  15  radnych  przyjęła

zaproponowaną stawkę, przy 15 głosach „za”.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad projektem uchwały wraz

ze wszystkimi przegłosowanymi stawkami dotyczącymi podatku od nieruchomości. 

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr LII/434/2018, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

2) wprowadzenia opłaty od posiadania psów, ustalenia wysokości i sposobu jej poboru,

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji  na  temat  projektu  uchwały w  sprawie

wprowadzenia opłaty od posiadania psów, ustalenia wysokości i sposobu jej poboru.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

zaproponowano stawkę w wysokości 45,00 zł.  W wyniku głosowania Komisja Spraw Społecznych

i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa  i

Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja

Rewizyjna  głosowała następująco: 1  członków komisji  głosowało  „za”  oraz 1 członek komisji

„wstrzymał się” od głosu.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma inne propozycje co do ww. stawki?

Propozycji nie zgłoszono.

Wobec nie zgłoszenia innych propozycji, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad projektem

uchwały i stawką podatku w wysokości 45,00 zł oraz wynagradzania dla inkasentów – 15% od

sumy  osobiście  pobranych  należności.  W  związku  z  tym,  że  inkasentami  są  sołtysi  danych

miejscowości.  W uwagi  na  to,  że  w  dwóch  sołectwach  sołtysami  są  radni  -  Piotr  Kuna  oraz

Krzysztof Bartkus prosi, aby wyłączyli się z tego głosowaniu. Udział w głosowaniu będzie brało 13

radnych. 

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 15 radnych (z wyłączeniem dwóch radnych) -

13 głosami „za” podjęła uchwałę Nr LII/435/2018, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

3) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2018 r.,
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Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego prowadzącego obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji  na  temat  projektu  uchwały w  sprawie  zmian

w budżecie Gminy Wyrzysk na 2018 r.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

w  wyniku  głosowania  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja Rewizyjna głosowała następująco:

1 członków komisji głosowało „za”.

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy powiedziała, że wszystkie zmiany przekazane zostały drogą

mailową.  Następnie  dodała,  że zmiany zostały przeprowadzone między działami  i  rozdziałami.

Zmiana  ta  pozwoliła  wprowadzić  nowe zadanie  „rozbiórka  obiektów budowlanych”  w  kwocie

19.000,00  zł.  Zmiany  dokonano  również  dotycząca  zadań  związanych  z  przeprowadzeniem

wyborów, zmiana paragrafowa, dostosowując plan do faktycznie poniesionych wydatków. Zadanie

jest finansowane dotacją. 

W  związku  z  powyższym   Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  głosowania  nad  zgłoszonymi

autopoprawkami do projektu uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” przyjęła zgłoszoną

autopoprawkę. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały wraz ze zgłoszonymi i przegłosowanymi autopoprawkami.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr LII/436/2018, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

4) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata

2018 – 2030,

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały zmieniającej uchwałę

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2018-2030.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

w  wyniku  głosowania  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja Rewizyjna głosowała następująco:

1 członków komisji głosowało „za”.

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy Wyrzysk powiedziała, że zmiany, które zostały wprowadzone

autopoprawką spowodowały, że w kolumnach należało dostosować pewne wartości. 

W  związku  z  powyższym   Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  głosowania  nad  zgłoszonymi

autopoprawkami do projektu uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” przyjęła zgłoszone

autopoprawki. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały wraz ze zgłoszonymi i przegłosowanymi autopoprawkami. 

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr LII/437/2017, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

5)  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  zakładu  budżetowego  Samorządowej

Administracji Mieszkaniowej w Wyrzysku na 2019 rok,

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały  w sprawie ustalenia

stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  zakładu  budżetowego  Samorządowej  Administracji

Mieszkaniowej w Wyrzysku na 2019 rok.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

w  wyniku  głosowania  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały.  Komisja
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Rolnictwa i  Ochrony Środowiska  głosowała następująco:  3  członków komisji  głosowało  „za”

oraz 1 członek „wstrzymał się” od głosu. Natomiast Komisja Rewizyjna głosowała następująco:

1 członek komisji głosowało „za” oraz 2 członków głosowało „przeciw”. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały wraz ze zgłoszonymi i przegłosowanymi autopoprawkami. 

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr LII/438/2018, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

6) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie bezprzetargowym, na czas

nieoznaczony, z dotychczasowym najemcą nieruchomości,

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały w sprawie wyrażenia

zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  w  trybie  bezprzetargowym,  na  czas  nieoznaczony,

z dotychczasowym najemcą nieruchomości.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

w  wyniku  głosowania  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i

Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja Rewizyjna głosowała następująco: 1 członek

komisji głosował „za”.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały wraz ze zgłoszonymi i przegłosowanymi autopoprawkami. 

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr LII/439/2018, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

7)  uchwalenia  Wieloletniego  Programu Gospodarowania  Mieszkaniowym Zasobem Gminy

Wyrzysk na lata 2018 – 2023,
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Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały w sprawie uchwalenia

Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Wyrzysk na lata 2018

– 2023.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

w  wyniku  głosowania  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa

i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Komisja Spraw

Społecznych głosowała następująco: 3 członków komisji „za” oraz 1 członek „wstrzymał się” od

głosu. Natomiast Komisja Rewizyjna głosowała następująco: 1 członek komisji głosował „za”.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały wraz ze zgłoszonymi i przegłosowanymi autopoprawkami. 

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 15 radnych  - 13 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr LII/440/2018, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

O godz. 14:21 salę obrad opuścił radny Piotr Radwański. 

8)  zawarcia  porozumienia  międzygminnego  dotyczącego  przekazania  Gminie  Piła  zadania

publicznego w zakresie zapobiegania bezdomności zwierząt i zapewnienia opieki bezdomnym

zwierzętom oraz ich wyłapywanie,

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały  w sprawie zawarcia

porozumienia  międzygminnego  dotyczącego  przekazania  Gminie  Piła  zadania  publicznego

w zakresie zapobiegania bezdomności zwierząt i zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom oraz

ich wyłapywanie.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

w  wyniku  głosowania  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
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pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja Rewizyjna głosowała następująco:

1 członek komisji głosował „za”.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 14 radnych  - 14 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr LII/441/2018, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

9) zasad i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji z budżetu Gminy Wyrzysk na realizację

zadań polegających na wymianie źródeł ciepła na proekologiczne urządzenia grzewcze,

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały w sprawie zasad i trybu

postępowania przy udzielaniu dotacji z budżetu Gminy Wyrzysk na realizację zadań polegających

na wymianie źródeł ciepła na proekologiczne urządzenia grzewcze.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

w  wyniku  głosowania  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja Rewizyjna głosowała następująco:

1 członek komisji głosował „za”.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 14 radnych  - 14 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr LII/442/2018, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

O godz. 14:25 na salę obrad wrócił radny Piotr Radwański. 
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10) zaopiniowania skargi na działania Burmistrza Wyrzyska.

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji  na  temat  projektu  uchwały  w  sprawie

zaopiniowania skargi na działania Burmistrza Wyrzyska.

Radny Józef  Jasik powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  16  października  2018 br.

w  wyniku  głosowania  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  głosowała  następująco:

1 członek komisji „za” oraz 3 członków komisji „wstrzymało się” od głosu.  Komisja Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  głosowała  następująco:  2  członków  komisji  głosowało  „za”  oraz

2  członków  komisji  „wstrzymało  się”  od  głosu.  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska

głosowała  następująco:  3  członków „wstrzymało  się”  od  głosu.  Natomiast  Komisja  Rewizyjna

głosowała następująco: 1 członek komisji głosował „za”.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Radny Piotr Kuna powiedział, że jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej uważa, że mija się to

z celem ponieważ Rada i tak nie rozpatrzy, czy skarga jest zasadna czy nie. Według niego powinno

to być rozpatrzone przez nową Radę.

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  został  zaopiniowany  pod  względem

prawnym i nic więcej w tym przedmiocie nie będzie podejmował.

Wobec  nie  podjęcia  dalszej  dyskusji  Przewodniczący  przystąpił  do  głosowania  nad  projektem

uchwały.

Przewodniczący obrad, iż z uwagi  liczba głosów nie zgadza się z liczbą radnych uczestniczących

w głosowaniu zarządza reasumpcję głosowania.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 15 radnych  - 11 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr LII/443/2018, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

O godz. 14:30 salę obrad opuścił radny  Stefan Wełniak oraz radny Grzegorz Ozimina. 

Ad. 9  Informacja o stanie realizacji  zadań oświatowych za rok szkolny 2017/2018,  w tym

o  wynikach  sprawdzianów  i  egzaminów  w  szkołach  podstawowych  prowadzonych  przez

Gminę Wyrzysk.
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Przewodniczący Rady powiedział, że Radni otrzymali informację. 

Radny Roman Łuka powiedział, że w informacji zawarto między innymi informacje, iż sieć szkolna

jest niezmienna od wielu lat, w której skład wchodzą dwa gimnazja oraz 5 szkół podstawowych.

Uzupełnieniem  sieci  szkół  jest  prowadzona  przez  Stowarzyszenie  „Mała  Szkoła”  na  Rzecz

Ekorozwoju  w Rudzie  Publiczna  Szkoła  Podstawowa.  Biorąc  pod uwagę  realizację  obowiązku

szkolnego w gminie Wyrzysk w roku szkolnym 2016/2017 realizowało 1860 uczniów, w tym 224

dzieci w przedszkolu w Wyrzysku i 89 dziec w przedszkolu w Osieku n/Notecią. Obowiązek nauki

w roku szkolnym 2017/2018 realizowało 155 osób na 476 osób zameldowanych (w wieku 16 – 18

lat).  W roku  szkolnym 2017/2018  wystawiono  151  decyzji  przyznających  stypendia  na  łączną

kwotę 112.047,66 zł.   Wpłynęło również 6 wniosków o przyznanie zasiłku.  Wszystkie wnioski

rozpatrzono  pozytywnie  na  kwotę  3.720,00  zł.  Dofinansowano  25  wniosków  pracodawców na

łączną kwotę 156.162,64 zł w dwóch formach: przyuczenie do wykonywania określonej pracy oraz

nauka  zawodu.  Dowozy do  szkół  prowadzone  były  przez  5  podmiotów (4  zewnętrzne  oraz  2

gminne, ponieważ gmina posiada dwa autobusy). Usługi przewozowe oraz zakup biletów wyniosło

593.222,46  zł.  Zakup  paliwa  do  autobusów  własnych  na  kwotę  63.658,54  zł.  Natomiast

wynagrodzenie kierowców i opiekunów dowozów z pochodnymi wyniosło 238.340,61 zł. W roku

szkolnym 2017/2018 przeprowadzono 2 postępowania egzaminacyjne na nauczyciela mianowanego

i oba postępowania zakończyły się wynikiem pozytywnym. W szkołach i przedszkolach było 101

oddziałów,  w szkołach  podstawowych  zatrudnionych  było  131  nauczycieli,  a  w  przedszkolach

19,88. W SAM zatrudnionych jest 10 osób, w dowozach 3 kierowców oraz opiekunowie dowozów

w łącznym wymiarze etatu 3,87.  W szkołach podstawowych realizowane były zajęcia dodatkowe

tzw.  płatne  z  budżetu  gminy (łącznie  46  godzin)  oraz  pozostałe  zajęcia  i  kółka  zainteresowań

(Szkoła Podstawowa w Wyrzysku przeprowadziła w ciągu roku 20 godzin, szkoła w Osieku 43

godziny,  w  przedszkolach  łącznie  59  godzin).  W  szkołach  i  przedszkolach  przeprowadzano

inwestycje,  remonty,  naprawy  i  zakupy  na  łączną  kwotę  200.742,27  zł.  Zakup  pomocy

dydaktycznych  we  wszystkich  placówkach  wyniósł  326.274,82  zł.  Fundusz  zdrowotny w  roku

szkolnych 2017/2018 na łączną kwotę 14.673,00 zł. Wyniki egzaminów w gimnazjach:

1) Szkoła Podstawowa w Wyrzysku:

- 61,43 – język polski,

- 56,16 – historia, WOS,

- 49,63 – przedmioty przyrodnicze,

- 44,30 – matematyka,

- 66,41 – język angielski poziom podstawowy,

- 49,03 – język angielski – poziom rozszerzony,
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- 56,58 – język niemiecki poziom podstawowy,

- 35,61 – język niemiecki poziom rozszerzony.

2) Szkoła Podstawowa w Osieku n/Notecią:

- 70,48 – język polski,

- 54,06 – historia, WOS,

- 54,02 – przedmioty przyrodnicze,

- 48,48 – matematyka,

- 82,34 – język angielski poziom podstawowy,

- 66,10– język angielski – poziom rozszerzony,

- 54,33– język niemiecki poziom podstawowy,

- 80 – język niemiecki poziom rozszerzony.

Następnie  radny  powiedział,  że  do  31.08.2018  r.  łącznie  szkoły  i  przedszkola  otrzymały

11.955.70,83  zł  dotacji.  Wykonanie  wydatków  10.1832.144,29  zł.  Różnica  –  1.123.606,54  zł.

Dotacja  dla  przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  naliczana  była  w  2017  r.  w  wysokości

1.338,00 zł,  a  w 2018 r.   1.370,00 zł  rocznie   na  jedno dziecko  na  podstawie  Ustawy Prawo

Oświatowe.  Koszt  wydatków  poniesionych  na  jednego  ucznia  w  szkołach  podstawowych

i gimnazjach  9.094,78 zł, w przedszkolach publicznych 7.053,75 zł. 

O godz. 14: 38 na salę obrad wrócił radny Stefan Wełniak.

O godz. 14:39 salę obrad opuścił radny Krzysztof Bartkus. 

Ad.  10  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach

podejmowanych  w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie  podejmował  żadnych

działań i umożliwił pozostałym Radnym zabranie głosu.

Dyskusji nie podjęto.

Ad.  11  Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  złożonych  w  okresie  międzysesyjnym

interpelacjach  oraz odpowiedziach na te interpelacje.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie  wpłynęła  żadna

interpelacja międzysesyjna.

Ad. 12 Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

 Żaden z obecnych Radnych nie zabrał głosu. 
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Ad. 13 Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.

Ewa Pawlaczyk – Sołtys Osieka n/Notecią powiedziała, że chciałaby serdecznie podziękować za

całą współpracę przez ostatnie 4 lata. Ma nadzieję,  że radni, którzy startują ponownie na radnego

zostaną wybrani i życzy powodzenia.  

O godz. 14:42 na salę obrad wrócił radny Krzysztof Bartkus. 

                                           

Ad. 14 Wolne głosy i wnioski.

Radny  Zbigniew  Piotrowski  powiedział,  że  16  października  odbyło  się  wspólne  posiedzenie

wszystkich Komisji Rady Miejskiej  w Wyrzysku, na której zabrał głos w imieniu mieszkańców

odnośnie rozbiórki budynku przy ul. Lipowej. Zarówno on jak i mieszkańcy tej ulicy są bardzo

zadowoleni, iż budynek ten zostanie rozebrany. 

Na salę obrad wrócił radny Grzegorz Ozimina. 

Przewodniczący  obrad powiedział,  że  w  Tygodniku  Nowym  ukazał  się  artykuł  „Tajemnicza

przeszłość Stefana Rymera – Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyrzysku”. Następnie dodał,

że nie ma żadnej  tajemniczej przeszłości jego osoby,  dlatego, że gdy tylko pojawił się przepis,

który obligował przy startowaniu do wyborów na radnych składanie oświadczeń to każdorazowo

składał  oświadczenie,  iż  pracował  w  organach  bezpieczeństwa  publicznego.  Była  to  praca

w Komendzie Wojewódzkiej Milicji w Pile przez okres 3 miesięcy, od października do grudnia

1975 roku. Nie jest to tajemnicą, natomiast po trzech miesiącach złożył rezygnację z pracy w tym

organie.  Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  artykuł  pojawił  się  w  takim  momencie,

aby zaszkodzić w kandydowaniu na radnego do Rady Powiatu. Następnie Przewodniczący obrad

powiedział: „W związku z tym, że jest to ostatnia sesja przed wyborami chciałbym podziękować

przede wszystkim kolejno, zacnym radnym za współpracę w okresie ostatnich czterech lat. Miałem

przyjemność  z  niektórymi  radnymi o  wiele  więcej  współpracować i  za  to  serdecznie  dziękuję.

Chciałbym  podziękować  za  współpracę  w  imieniu  naszym,  Pani  Burmistrz  bo  uważam,

że wzajemnie, wspólnie robiliśmy wszystko, dla dobra gminy. Efekty są takie jakie są i mieszkańcy

to  widzą.  Oczywiście  zawsze  chciałoby  się  więcej,  zawsze  oczekiwania  są  większe,

ale  oczekiwania  trzeba  mierzyć  na możliwości  finansowe.  Budżet  gminy podobny jest  budżetu

rodziny.  Tak  jak  w  budżecie  rodzinnym  siadamy  i  wspólnie  ustalamy  realizację  zaspokajania

poszczególnych potrzeb  tak  również  w gminie  co  roku ustalany jest  budżet,  który realizujemy
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w miarę możliwości. Często okazuje się, że z zawęgła występują inne potrzeby, nie mówiąc często

o wzroście cen. Pani Burmistrz, na ręce Pani proszę przekazać pracownikom podziękowania za

pracę wzajemną przez okres czterech lat. Również słowa podziękowania należą się za współpracę

dyrektorom, kierownikom, prezesom jednostek organizacyjnym gminy jak i  również wszystkim

pracownikom. Kolejne podziękowania składam w imieniu rady za współpracę,  za uczestnictwo

w sesji Sołtysom poszczególnych sołectw jak również Przewodniczącym komitetów osiedlowych.

Pozwólcie, że w imieniu Rady Miejskiej przekażę na ręce Pani Burmistrz skromną wiązankę jako

podziękowanie za czteroletnią współpracę”. 

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała:  „Panie  Przewodniczący,  Szanowni

Państwo  bardzo dziękuję za te miłe słowa. Bardzo dziękuję wszystkim Państwu za współpracę,

za  zrozumienie,  za  to,  że  razem  ze  mną  realizowaliście  Państwo  plany  inwestycyjne,  plany

kulturalne  i  sportowe  i  realizowaliśmy wspólnie  zadania  wynikające  z  Ustawy o  samorządzie

gminnym.  Nasza  funkcja  jest  funkcją  bardzo  odpowiedzialną  bo  wybrało  nas  społeczeństwo

i  musieliśmy  temu  społeczeństwu  oddać  wszystkie  swoje  umiejętności,  zdolności  i  wiedzę

by spełnić oczekiwania mieszkańców. Bardzo dziękuję radnym za współpracę. Trochę mi przykro,

że Pan Grzegorz Ozimina zachowuje się tak jak się zachowuje chociaż myślę, że jest konsekwentny

więc też mu za to chwała. Bardzo dziękuję Sołtysom bo bez was wiele rzeczy nie udałoby się tak

zrobić w sołectwach by mieszkańcy byli zadowoleni. Dziękuję moim kierownikom, dziękuję moim

pracownikom. I  wreszcie  dziękuję Przewodniczącym osiedli  bo Przewodniczący osiedli  tak jak

Sołtysi niejednokrotnie wskazywali jak należy coś czynić i podpowiadali co należy zrobić. Jeszcze

raz  dziękuję  bardzo  mojemu  Zastępcy,  Pani  Skarbnik,  Pani  Sekretarz  za  to,  że  tak  dzielnie

podejmowali swoje zadania i zawsze mogłam na nich liczyć. Dziękuje Panu Przewodniczącemu,

że  wielokrotnie  wspierał,  tak  jak  i  Państwo.  Bardzo  Państwu  dziękuję  i  mam  nadzieję,

że społeczeństwo w należyty sposób oceni Państwa pracę i że będziecie jeszcze długo służyć dla

dobra innych. Bardzo, bardzo wszystkim dziękuję.”

Radny  Stefan  Wełniak  powiedział:  „Panie  Przewodniczący,  Pani  Burmistrz,  Szanowni  Radni,

Szanowni Sołtysi. Ja ze swej strony chciałbym serdecznie podziękować za 4 lata współpracy klubu

radnych. Nie zawsze wychodziło tak jak by się to chciało, były różnice zdań. Mimo wszystko była

praca merytoryczna dla dobra gminy i małej ojczyzny, którą wspólnie budujemy. Chcieliśmy zrobić

jak  najwięcej.  Bardzo  serdecznie  wszystkim  dziękuję.  Dziękuję  Pani  Burmistrz  za  okres  lat

współpracy, za działalność, którą mogliśmy wspólnie wypracować dla dobra całego społeczeństwa.

Bardzo dziękuję jeszcze raz. Również dziękuję Panu Przewodniczącemu Rady za dobre rady dla

tego klubu. Dziękuję.”
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Ad. 15 Wyniki analizy oświadczeń majątkowych za rok 2017:

1) informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach przez: zastępcę burmistrza, skarbnika

gminy,  sekretarza,  kierowników  jednostek  organizacyjnych  gminy,  osoby  zarządzające

gminnymi  osobami  prawnymi  oraz  osoby  wydające  decyzje  administracyjne  w  imieniu

burmistrza;

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że zgodnie z dyspozycją art. 24 h ust. 6

i  8  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r.  o  samorządzie  gminnym  dokonała  analizy  oświadczeń

majątkowych złożonych przez zastępcę burmistrza, skarbnika, sekretarza, kierowników jednostek

organizacyjnych gminy, osoby zarządzające gminnymi osobami prawnymi (spółkami) oraz osoby

wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. W 2018 roku do Burmistrza Wyrzyska

wpłynęły łącznie 27 oświadczenia majątkowe z tego 25 oświadczeń złożonych wg stanu na dzień

31.12.2016  r.,  2  oświadczenia  złożone  w  związku  z  zakończeniem  zatrudnienia  w  Urzędzie

Miejskim w Wyrzysku. Każdorazowo jeden egzemplarz oświadczenia majątkowego przekazano do

urzędu  skarbowego,  właściwego  ze  względu  na  miejsce  zamieszkania  osoby  składającej

oświadczenie,  załączając  kopię  zeznania  podatkowego  (PIT)  w  przypadku  oświadczeń

majątkowych  składanych  za  2017  rok.  Wobec  powyższego  przekazanych  zostało  25  egz.

oświadczeń do Urzędu Skarbowego w Pile, jedno oświadczenia do Urzędu Skarbowego w Złotowie

oraz jedno do Urzędu Skarbowego w Nakle nad Notecią. Zawarte w oświadczeniach majątkowych

informacje jawne, o których mowa w ustawie z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji

publicznej, zostały niezwłocznie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej, prowadzonym

przez  Urząd  Miejski  w Wyrzysku.  Kontynuując  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  dokonała

analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych,  w porównaniu z danymi zawartymi

w zeznaniach podatkowych PIT za rok podatkowy 2017, a także z zapisami w oświadczeniach

majątkowych  u  wymienionych  osób  z  roku  poprzedniego.  W  związku  z  tym  stwierdzono,

że  wszystkie  osoby  obowiązane  do  złożenia  oświadczeń  majątkowych  złożyły  je  w  terminie,

tj. do dnia 30 kwietnia 2018 r. W odniesieniu do oświadczeń składane były w ustawowym terminie

tj.  w terminie 30 dni od dnia zatrudnienia lub powołania na stanowisko, bądź na dzień rozwiązania

stosunku  pracy.  Do  oświadczeń  majątkowych,  które  złożono  do  dnia  30  kwietnia  2018  roku

załączone zostały wymagane zeznania podatkowe PIT za rok 2017, złożone w urzędzie skarbowym.

Zdecydowana  większość  złożonych  oświadczeń  majątkowych  zawierała  niezbędne  informacje,

o którym mowa w art.  24 h ust.  1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym,

a  w  wyniku  analizy  stwierdzono  drobne  nieprawidłowości  polegające  na  nie  podaniu  adresu

zamieszkania.  Kończąc  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  biorąc  pod  uwagę  charakter
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stwierdzonych  niedoskonałości  nie  występowała  do  dyrektora  urzędu  kontroli  skarbowej

z wnioskiem o kontrolę złożonych oświadczeń majątkowych. 

2) informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyrzysku dot. oświadczeń majątkowych

radnych;

Przewodniczący Rady powiedział,  że  stosownie  do art.  24 h ust.  3 i  4  ustawy o samorządzie

gminnym radni składają pierwsze oświadczenia majątkowe w terminie 30 dni od dnia złożenia

ślubowania.  Kolejne  oświadczenie  radni  składają  co  roku  do  dnia  30  kwietnia,  według  stanu

na dzień 31 grudnia roku poprzedniego w 2 egzemplarzach wraz z kopią osiągniętego dochodu

w  roku  podatkowym,  tzw.  PIT,  z  tego  jeden  egzemplarz  oświadczenia  przekazano  do  Urzędu

Skarbowego  w  Pile  pismem  Nr  OR.  0043.3.2018  z  dnia  23  maja  2018  r.  Oświadczenie

Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  przesłane  zostało  zgodnie  z  właściwością  Wojewodzie

Wielkopolskiemu pismem Nr OR.0043.2.2018 z dnia 26 kwietnia 2018 r. W myśl art. 24 h ust. 8

ustawy o samorządzie gminnym, podmiot dokonujący analizy danych zawartych w oświadczeniach

jest  uprawniony  do  porównania  treści  analizowanego  oświadczenia  majątkowego  z  danymi

zawartymi w informacjach o dochodach osiągniętych w roku podatkowym 2017, tj. załączonym

PIT  oraz  treścią  oświadczeń  majątkowych  z  roku  poprzedniego.  Zawarte  w  oświadczeniach

majątkowych informacje jawne, o których mowa w ustawie  z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do

informacji  publicznej  zostały  niezwłocznie  udostępnione  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej,

prowadzonym przez Urząd Miejski w Wyrzysku. 

Przewodniczący obrad dodał, że podmiot dokonujący analizy, zgodnie z art. 24h ust. 12 cyt. wyżej

ustawy w terminie  do 30 października każdego roku przedstawia Radzie informację o:

1) osobach, które nie złożyły oświadczeń majątkowych lub złożyły je po terminie.

Dokonując  analizy oświadczeń  pod tym kątem,  stwierdzam,  że  na  stan  ustawowy 15 radnych,

oświadczenia majątkowe  w terminie złożyli wszyscy radni.

2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz

z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia.

Przewodniczący Rady powiedział, że analizując oświadczenia pod kątem powyższego kryterium,

stwierdza,  że  złożone   oświadczenia  majątkowe  sporządzono  w  sposób  kompletny  i  staranny,

w których zgodnie z wymogami wypełniono wszystkie pozycje wraz z  informacjami, o których

mowa   w  art.  24h  ust.  1  ustawy  o  samorządzie  gminnym  z  określeniem  przynależności

poszczególnych  składników  majątkowych,  dochodów  i  zobowiązań  do  majątku  odrębnego

i  majątku objętego małżeńską  wspólnością  majątkową.   W oświadczeniach  stwierdzono drobne

niedoskonałości. Biorąc pod uwagę charakter stwierdzonych niedokładności, Przewodniczący Rady
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nie  występował  do  dyrektora  urzędu  kontroli  skarbowej  z  wnioskiem  o  kontrolę  złożonych

oświadczeń majątkowych.

3)  informacja  Wojewody  Wielkopolskiego  dot.  złożonych  oświadczeń  przez  Burmistrza

i Przewodniczącego Rady;

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który poinformował, że pismem z dnia 30.05.2018 r. nr Nr KN-

V.414.202.2018.1 poinformowano  Radę  Miejską  w  Wyrzysku,  że  Burmistrz,  Pani  Bogusława

Jagodzińska złożyła swoje oświadczenie majątkowe w terminie. Przewodniczący Rady, Pan Stefan

Rymer złożył swoje oświadczenie majątkowe w terminie.

4) informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pile, Złotowie i Nakle n/Not. Dot. oświadczeń

majątkowych za  2017 rok  złożonych  Burmistrzowi  oraz  Przewodniczącemu Rady  –  część

niejawna sesji zgodnie z § 28 Statutu Gminy Wyrzysk, w związku z art. 294 § 4 ustawy z dnia

29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa (Dz. U. z 2018 r., poz. 800)

W związku z faktem, iż informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego posiada klauzulę „tajemnica

skarbowa” sesja w cyt. punkcie nie była nagrywana.

17. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 15:18 Przewodniczący Rady

zamknął LII sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym  za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:
Angelika Karowska   
podinsp. ds. obsługi rady gminy       
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